
Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta Woclawek

Wloclawek, dn. 30.05.2016r.

Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prerydenta w imieniu mieszkaric6w Osiedla
Kazimierza Wielkiego w sprawie budorvy w ciqgu ulicy Plockiej Scie2ki

rowerowej. Prry ulicy tej znajdujq sig obiekty' kt6re s4 celem wycieczek
mieszkaric6w calego miasta (migdry innymi: Prrystaf na Zalewie
Wloclawskim, Tama).
Apelujg do Pana Prerydenta pomoc w tej sprawie.

ZpowzLaniem

Agnieszka Chmielewska
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